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Starčevci su zadovoljni javnim prevozom. Transformacija ATP-a, kao gradskog javnog
prevoznika, iz trapavog i nezainteresovanog u mobilnog i servilnog prevoznika, za sada
zadovoljava potrebe naših sugrađana    

  Željka Jonović:
  - Vrlo sam zadovoljna, posebno linijom broj 14. Zaista često ide, i to kroz ceo grad, pa se brzo
i lako može stići gde treba. Učenici i penzioneri imaju mesečne karte, ali i nama koji nemamo
nije problem da ih na vreme dobavimo i uvek imamo spremne kada se uputimo za grad. Pritom
je cena puta sasvim povoljna.
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